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       Vážení čitatelia 

 

  Dovoľte mi pozdraviť vás všetkých, ktorí ste nejakým spôsobom prepojení alebo spätí so 

Základnou školou s materskou školou Pod papierňou 16A.  

Tento školský rok je štyridsiatym rokom, odkedy sa dvere našej školy otvorili pre žiakov 

sídliska Družba a priľahlých ulíc. Škola bola postavená z potreby nárastu mladých rodín na novom 

sídlisku Družba, ktoré tu vyrástlo začiatkom 80-tych rokov. Do dnešnej podoby bola postavená 

aj vďaka nadšencom a zamestnancom, ktorí často vo svojom voľnom čase počas brigád pracovali 

pri dokončovacích prácach. 

   Vo svojej histórii mala táto škola viacero medzníkov a udalostí, ktoré ju vyrušili 

a vychýlili od svojho poslania alebo nejako ovplyvnili jej činnosť. Som rád, že môžem zodpovedne 

konštatovať, že všetko to, čo ju postretlo v jej príbehu prekonala a je pevnou súčasťou dneška. 

Poslaním školy je v prvom rade kreovať budúcnosť. Tvoriť ju, zlepšovať, posilňovať v hodnotách 

nám blízkym prostredníctvom detí, našich žiakov. Dovoľte mi teda z pozície riaditeľa školy 

zaželať škole a taktiež vám všetkým, aby sme boli dobrými tvorcami budúcnosti, aby sa nám naše 

spoločné dielo podarilo v podobe slušných, zodpovedných a úspešných absolventov. 

 

                       PaedDr. Ján Lazor, riaditeľ školy 
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edysi dávno, keď na našej zemi žili okrem ľudí aj všelijaké tajomné bytosti, svet vyzeral 

úplne inak.  

Dnes si to ani predstaviť nevieme. Tam, kde teraz stojí naša základná škola s 

materskou školou, obchody a iné budovy, boli kedysi len rozľahlé roviny a  úrodné polia. V údoliach, 

kde sa stretávali rieky a všetko navôkol obklopovali husté lesy, stromy aj kvety sa dokázali medzi 

sebou rozprávať. Dokonca aj skaly vedeli prehovoriť, keď sa im zachcelo, ale to sa stávalo len občas, 

lebo ako všetci vieme, skaly nie sú veľmi zhovorčivé. V lesoch sa to len tak hemžilo škriatkami, 

vílami, strigami a  k vode sa človek neodvážil ani len priblížiť, aby ho dáky vodník nestiahol pod 

hladinu.  

Žil tu aj Kmeň Keltský, ktorý bol známy práve tým, že rád hral a spieval, ktorého členovia 

slobodne tancovali len tak bosí a nahí na lúkach, v lesoch a vôkol ohňov. Najšikovnejší bol však jeden 

- zvali ho teda „Bardi“.  

Nuž a možno práve preto naše mesto nazvali Bardiov, neskôr -„Bardejov“.  

Ľudia v tomto meste boli umní vo svojich remeslách. Dokázali, že nie sú na nikom závislí, a tak 

dary matky Zeme a Stvoriteľa, čiže pôdu, vodu, oheň i vietor využívali k obžive. Mesto Bardejov leží 

v lone krásnej prírody. Z jednej strany sa rozprestierali šíre lány obilia dávajúce jej obyvateľom 

dostatok chleba a z druhej strany hlboké lesy poskytujúce dostatok zvery. Od nepamäti využívalo 

panstvo z Bardejova a okolia tieto lesy na poľovačky. 

Raz sa jednej poľovačky zúčastnil aj kráľ nášho mesta Ľudovít I. Po dlhej poľovačke bol veľmi 

unavený, a tak zastavil na poli plnom kukurice, aby si oddýchol. Keď tak oddychoval, začul krásne 

jemné detské hlásky.  Cez veľké listy kukurice pozeral na deti, ako sa hrali  a do hliny slová piesne 

zapisovali. Veľmi sa mu to páčilo a preto sa rozhodol, že tu postaví školu. O niekoľko desiatok rokov 

neskôr sa sen kráľa Ľudovíta I. stál skutočnosťou a v roku 1982 tu vznikla naša škola. 

Mgr. Jana Šoltésová 

                        

 

K 
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Každý deň niečo nové začína a niečo staré končí. Takto to bolo aj pri 

našej základnej škole.  

Naša škola fungovala do roku 1982 na Hviezdoslavovej ulici v Bardejove ako II.ZDŠ. Jedna 

kapitola školy v kolíske mesta sa uzatvárala a nová kapitola, v novovybudovanej časti mesta, na 

mladom sídlisku Družba, jej ponúkla miesto pokračovať vo svojom poslaní. V Bardejove, na sídlisku 

Družba plnom malých detí, vzniká mladá, začínajúca škola. Každý človek sa v deň svojich narodenín 

cíti tak akosi zvláštne, povznesene a vychutnáva sviatočnú atmosféru a práve takúto atmosféru zažíva 

i naša škola.  

Škola je jubilant. Má 40 rokov.  Každý jubilant si zaslúži úctu a tým skôr škola. Veď nezištne dala 

vzdelanie a výchovu tisíckam žiakov a jej brány zostávajú otvorené pre ďalšie generácie. 

 

1982-1990 

 

Prvý školský rok v novej budove. Škola otvorila svoje 

brány 1.septembra 1982. Do priestorov školy nastúpilo 470 

žiakov, rozmiestnených v 18 triedach a 3 oddeleniach ŠKD. 

Prvým riaditeľom sa stal p. Andrej Vanta, so svojimi 

zástupcami – p. Máriou Frančákovou a p.Pavlom 

Džmurom. Oni stáli na čele veľkého pedagogického zboru, 

ktorý tvorilo 30 učiteľov, 3 vychovávateľky a 8 

prevádzkových pracovníkov.  

Počet žiakov z roka na rok narastal. Najviac žiakov mala škola v školskom roku 1986/87 a to 900 

v 24 triedach. Pre novovznikajúce sídlisko s veľkým počtom mladých rodín a školopovinných deti 

však táto kapacita nepostačovala. Preto došlo k dvojzmennosti vo vyučovaní na 1. stupni. V ročníku 

boli triedy A, B, C, D, E, F a tie sa 
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striedali vo vyučovaní dopoludnia a popoludní. V tomto období začal vychádzať žiakmi tvorený 

školský časopis – Pramienok. Žiaci mali možnosť stravovať sa v školskej jedálni, kde sa pani kuchárky 

starostlivo starali o ich hladné brušká. Oddelenia ŠKD nemajú svoje vlastné zvláštne priestory, a tak 

popoludňajšia činnosť prebieha v triedach, v odborných učebniach. učebniach. V týchto rokoch sa 

upravovalo, skultúrňovalo okolie školy. Vysádzali sa stromy, okrasné kríky, upravovali sa zelené 

plochy.   

   

1990 –1997 

 

Od 1.9.1990 sa zmenilo vedenie školy a riaditeľom sa stal p. Jozef Tomko. Zástupcami školy 

boli: p. Gabriela Bijaková, Anna Cimbaľáková, Anna Slosarčíková. 

Práve v tomto období škola zažíva najväčší rozkvet. Postupne sa 

zriaďujú nové odborné učebne a ihriská. Vznikla učebňa fyziky, 

chémie, informatiky, zriadili sa drevodielňa a kovodielňa. Toto sú 

všetko vymoženosti vtedy modernej školy pre výchovu a vzdelávanie 

mladých technikov, fyzikov a programátorov. Na škole sa realizujú okresné kolá technickej 

olympiády. Škola nadväzujú priateľstvá, družbu s viacerými školami v zahraničí. Výsledkom tejto 

družby sú výlety žiakov a pedagógov do týchto miest, stretnutia 

s rovesníkmi.  

Veľký rozkvet nastáva aj v oblasti športu. Modernizuje sa 

telocvičňa vznikajú viacúčelové ihriská v areáli školy. Pri škole 

začína pracovať školské športové stredisko zamerané na stolný 

tenis. Žiaci školy dosahujú výborné výsledky v súťažiach 

v basketbale, volejbale, futbale no i turistike.  

Spoznávanie prírody, ale i jej dôsledná ochrana, to je hlavná 

náplň turistického krúžku 

pod vedením p. MUDr. 

Jozefa Chovanca st. a p. 

riaditeľa Jozefa Tomku.  
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1997-1999 

 

   Od 1.9.1997 do 30.1.1999 sa riaditeľkou školy stáva PaedDr. Mária Pizurová. Po jej boku 

pracuje ako zástupca školy Mgr. Ján Novotný. V tomto období na škole začína 

postupne klesať počet žiakov, pretože sídlisko Družba postupne starne. Reformou 

školstva sa základná škola mení z osemročnej opäť na deväťročnú. Práve ZŠ Pod 

Papierňou, keďže má dostatočné priestorové aj personálne kapacity preto počas 

prechodného obdobia 3 rokov vzdeláva všetkých 

žiakov novovzniknutých deviatych ročníkov z celého okresu, pre ktorých 

z kapacitných dôvodov nie je miesto na ich pôvodných školách. 

 

 

1999-2013 

 

Dňom 1.2.1999 sa mení vedenie školy. Novým riaditeľom sa stáva Mgr. František Pomikala. 

Vo funkcií zástupcov školy pracujú Mgr. Jozef Dunčák a Mgr. Jozef Dikun. V nasledujúcom období 

rapídne klesá počet žiakov a tým sa úmerne znižuje aj počet pedagogických 

zamestnancov. V školskom roku 2000/2001 bolo na škole ešte 19 tried so 

426 žiakmi a pracovalo tu 35 pedagogických zamestnancov, no 

v nasledujúcom roku to bolo už len 16 tried s 349 žiakmi a 30 

pedagogickými zamestnancami a v roku 2003/2004 – už len 15 tried s 333 

žiakmi a 28 pedagogickými zamestnancami.  

Od 1.4. 2002 získava škola právnu subjektivitu. Oddeľuje sa 

ekonomický aj personálne od okresného úradu odboru školstva telesnej kultúry v Bardejove. Priamo 

na škole sa zriaďuje ekonomické a personálne oddelenie. Od 1.9.2006 dochádza k zmene aj na pozícií 

zástupcu riaditeľa školy. Po odchode Mgr. Dunčáka na inú školu sa zástupkyňou riaditeľa stáva Mgr. 

Viera Deďová. 

Nová dimenzia pre školu nastáva od 1.7.2008, kedy 

dochádza k spojeniu dovtedy samostatných subjektov, základnej 

školy a materskej školy. Zriaďovacou listinou vzniká nový právny 

subjekt – ZŠ s MŠ Pod Papierňou 1, Bardejov. 
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Novou zástupkyňou pre materskú školu sa stala Mgr. Natália Barilová. Touto skutočnosťou 

škola štartuje svoju novú etapu života. Zároveň sa v školskom roku 2010/2011 začala rekonštrukcia 

objektu školy spojená s výmenou okien a zateplením fasády. Budova školy tak 

získava nový vzhľad. Zároveň na jar v roku 2010 prebieha výstavba 

multifunkčného ihriska, ktoré bolo dňa 7.mája 2010 slávnostne otvorené 

a odovzdané do užívania žiakom školy, ale aj obyvateľom sídliska Družba 

a mesta Bardejov. Tohto slávnostného otvorenia sa zúčastnili vtedy vysokí 

štátni predstavitelia - predseda NR SR – Pavol Paška a poslanec NR SR Róbert 

Kaliňák, predstavitelia mesta – Primátor MUDr. Boris Hanuščák, poslanci 

mestského zastupiteľstva, vedúci OŠaTK Ing. Miroslav Bujda.   

 

2014-súčasnosť 

 

Od 1.1.2014 sa riaditeľom stáva PaedDr Ján Lazor. Začína sa trend zvyšovaniu počtu žiakov. 

V školskom roku 2015/2016 je na škole 220 žiakov. Škola sa postupne, rok čo rok mení na modernú, 

bezpapierovú, interaktívnu a bezbariérovú školu. Ako prvá škola v meste 

začína v septembri 2014 používať elektronickú triednu knihu a to nie len 

v základnej škole, no aj v materskej 

škole a ŠKD. V roku 2017 ako prvá 

škola v Bardejove otvorila triedu pre 

žiakov s narušenou komunikačnou 

schopnosťou. Teraz je to už šiesty rok, čo otvárame triedy pre žiakov 

s logopedickými problémami. Na škole začína fungovať gymnastický 

klub DELTA LASER, ktorý priťahuje malé šikovné dievčatá, z ktorých postupne vyrastajú krásne 

ohybné, gymnastiky. Funguje tu mnoho športových, umeleckých, vedomostných a zábavných 

záujmových krúžkov a CVČ. Škola sa digitalizuje, upravujú sa priestory tried a učební, telocvične, 

škola zavádza kamerový systém a sústavne 

sa modernizuje spôsob vyučovania. 

Usporadúva mnoho spoločných aktivít 

a podujatí pre žiakov, učiteľov, rodičov, 

a priateľov školy ako  napríklad  Majáles či  

Družbál, či okresné kolo v Dejepisnej olympiáde. Spolupracuje s poradenskými a komunitnými 

centrami, múzeami, strednými a vysokými školami a podobne.   
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V novom tele, nový duch. Aj takto môžeme 

opísať zmeny, ktoré sa v poslednom období udiali 

na našej škole. K svojim 40. narodeninám sa začína odievať do nového šatu, 

aby bola pre svojich žiakov vždy zaujímavou a radi v nej trávili čas. 

 

Obrovskú zásluhu na tejto premene má pán riaditeľ PaedDr. Ján 

Lazor, ktorý obetoval škole nielen vzácny čas a prácu, ale i svoju dušu a 

naozaj robí i nemožné pre jej zveľadenie. Netreba zabudnúť aj na 

šikovných učiteľov, ktorí svojou prácou tiež  prispeli ku renovácii 

priestorov.  

No radšej raz vidieť, ako stokrát počuť. Presvedčte sa sami. 
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Asi najdôležitejší trojuholník, ktorý tvorí základ každej školy je učiteľ – žiak –

rodič. Ak všetky tri zložky dokážu spolupracovať a pozitívne fungovať, tak je čas 

strávený v škole radostným prínosom pre každého z nich a následne práca učiteľov 

prináša želané ovocie v podobe šťastných a úspešných detí.  

   To, že naša škola ostáva pozitívne vrytá v srdciach jej absolventov dokazuje aj fakt, že mnohí z 

nich zapísali na svoju bývalú školu aj ich deti. A tak si naše pani učiteľky uvedomia, ako plynie čas 

práve vtedy, keď im nastúpi do triedy dieťa ich žiaka. To je kolobeh života, kolobeh našej školy. 

 

 

„Vážený p. riaditeľ, milí zamestnanci, milí žiaci. Týmto by som chcel 

zagratulovať Vašej aj mojej škole k jej 40-tke. Poďakovať sa jej za to, čo z nás 

vychovala, keďže aj ja som navštevoval Vašu školu. Školu som navštevoval v rokoch 

1989-1997, kedy riaditeľmi školy boli najprv p. Vanta a potom p. Tomko. Mojou 

prvou triednou učiteľkou na 1. stupni  bola pani učiteľka Fedorková, a na 2. stupni 

pani učiteľka Mihalcová. Po skončení základnej školy som sa rozhodol ísť na Stredné odborné učilište 

strojárske v Bardejove. Počas tohto štúdia som si uvedomil, že chcem pokračovať v štúdiu, preto som 

sa rozhodol ísť na Technickú univerzitu do Košíc, kde som úspešne skončil odbor Inžinierstvo kvality 

produkcie. Kvalita mi natoľko učarovala, že v nej pracujem dodnes. Momentálne aj v pozícii 

globálneho manažéra kvality vo firme, ktorá má zhruba 18 000 zamestnancov. Týmto by som chcel 

škole popriať do budúcna, aby mala šťastie na výber pedagógov a zamestnancov školy, a aby rozvíjala 

talent žiakov. A vy milí žiaci, nebojte sa úloh ani skúšok ani nových projektov, lebo to, čo sa v škole 

naučíte Vám nikto nikdy nezoberie.“ 

Ing. Matúš Goč-Benka, globálny manažér kvality 

 

 

„Volám sa Lucia Lenártová. Som bývalou žiačkou ZŠ s MŠ Pod papierňou, kde 

som našla svoju celoživotnú záľubu vo výtvarnom umení. Už od prvej chvíle pani 

učiteľka výtvarnej výchovy vo mne našla cit pre farbu a spleť línií, ktoré sú dôležité 

pri tvorbe umenia. Okrem mojej vášne som na tejto škole pod vedením skúsených a 

láskavých pedagógov nadobudla mnoho vedomostí a zručností potrebných pre moje 
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napredovanie. Záľubu vo výtvarnom umení som počas tohto obdobia ďalej rozvíjala na základnej 

umeleckej škole. Moje ďalšie kroky viedli na Gymnázium Leonarda Stöckela v Bardejove, kde som 

štúdium zvládla aj vďaka výborným základom získaných na základnej škole. Po maturite ma moje 

nadšenie pre umeleckú tvorbu neopúšťalo. Dospela som k rozhodnutiu skúsiť šťastie na umeleckej 

vysokej škole, Fakulte umení Technickej univerzity v Košiciach, kde som strávila šesť rokov.   

V súčasnosti som začínajúcou učiteľkou výtvarného odboru na základnej umeleckej škole. Mojím 

cieľom je ukazovať deťom iný pohľad na svet, na svet umenia, kde sa miešajú emócie, vzťahy a životy 

ako farby na palete.  Dúfam, že aj ja raz budem pre niekoho takým vzorom akými sú učitelia, ktorí ma 

sprevádzali na mojej ceste k tejto profesii.“  

Mgr. Art. Lucia Lenártová, učiteľka na ZUŠ 

 

 

„Ako bývalá žiačka tejto školy, na ktorej som prežila pekné a úspešné obdobie 

deviatich rokov, želám jej pedagogickým zamestnancom veľa síl v krásnej, avšak 

zároveň náročnej práci učiteľa pri vzdelávaní a formovaní osobnosti svojich žiakov, 

či už tých najmenších, ako aj tých najstarších. Žiakom školy želám, aby s chuťou a 

nadšením spoznávali a objavovali veci nové a nepoznané. Škole tiež prajem, aby jej 

rodičia stále s dôverou zverovali svoje deti. Napokon nemenej dôležitým prianím je, 

aby škola podporovala logické a kreatívne myslenie žiakov, aby úspešne rozvíjala ich umelecké a 

športové talenty. Zároveň, aby naďalej ľudsky pomáhala aj deťom, ktoré žijú vo svojom tichom a 

uzavretom svete pootvoriť dvere poznania krásy, lásky a spolupatričnosti k svojmu okoliu.“ 

                                                                     JUDr. Simona Farkašová,  PhD., právnička 

 

 

 „Som absolventom Základnej školy s materskou školou Pod papierňou 16A v 

Bardejove, v rokoch 1997 až 2006. Pri príležitosti jej 40. výročia sa chcem 

poďakovať a vzdať úctu všetkým pedagógom, ktorí na nej v tomto období pôsobili, 

viacerí z nich tu vyučujú dodnes.  

   Na toto obdobie mám pekné spomienky. Okrem nadobudnutia poctivého 

základného vzdelania mi bolo pravidelne umožnené aj reprezentovať túto 

základnú školu v rôznych súťažiach a zapájať sa do mnohých aktivít mimo 

štandardného vyučovacieho procesu. Pravidelne som sa zúčastňoval Pytagoriády, Matematického 

klokana, Fyzikálnej olympiády, Olympiády v anglickom jazyku a s najväčšími úspechmi aj mnou 

najobľúbenejšej Geografickej olympiády, kde som postupoval aj do krajských kôl. Tieto úspechy spolu 
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s „čistým“ prospechom mi ďalej zabezpečili prijatie na Gymnázium Leonarda Stöckela v Bardejove, 

kde som nadviazal na základnou školou vybudované vedomosti a záľubu v Geografickú olympiádu a 

zúčastňoval sa jej aj ďalšie 4 roky na strednej škole, počas ktorých som už každoročne postúpil až do 

celoslovenských kôl. V školskom roku 2009/2010 sa mi dokonca podarilo dosiahnuť až úplný vrchol 

tejto súťaže a vyhrať celoslovenské kolo v kategórii A.  

   Ďalším pekným, stále živým zážitkom, ktorý mám na obdobie základnej školy je výhra súťaže „Kráľ 

čitateľov“ organizovanej Okresnou knižnicou Dávida Gutgesela v Bardejove, tuším v roku 2003, kde 

sa v troch kolách hodnotili súťažiaci vo všestrannom vedomostnom teste, maľovaní kresby, a nakoniec 

v umeleckom prednese poézie alebo prózy. Pamätám sa, že to maľovanie mi vtedy úplne nevyšlo, a 

vlastne mi nejde dodnes, ale ostatné kolá som zvládol asi najlepšie.  

   Počas všetkých týchto aktivít som už za detstva zozbieral mnohé cenné skúsenosti, informácie a 

návyky, ktoré dnes využívam každý deň pri tvorení rôznych právnych textov, alebo pri zastupovaní 

klientov v konaniach pred súdmi a inými orgánmi verejnej moci v mojej advokátskej praxi, ku ktorej po 

absolvovaní tejto základnej školy síce viedla ešte dlhá a náročná cesta, ale to je už iný príbeh.       

Ďakujem týmto Základnej škole s materskou školou Pod papierňou 16A v Bardejove a do ďalších 

rokov jej prajem veľa šikovných a vedomosti chtivých žiakov.“ 

JUDr. Ing. Peter Deďo, advokát 

 

 

 

 

 



 

 
13 

 

 

NAŠA ŠKOLA 

 

Kam to všetky deti bežia, 

keď chcú múdre byť? 

No predsa do našej školy, 

len tá im to vie zaručiť. 

  

Naučí nás čítať, písať, 

no aj zložité príklady vypočítať. 

Cudzí jazyk, zemepis, či dejiny, 

žiaci sa aj tak tešia na letné prázdniny. 

  

Ponúka im veľa poznatkov 

z rôznych oblastí, veľmi veľa 

žiakov sa do nej pomestí. 

  

Každý, kto chce sa vzdelávať, 

musí ju zodpovedne brať. 

Úlohy si písať, učiť sa čo treba, 

aj keď je to občas hotová veda. 

  

Tento rok tá naša okrúhle  

výročie slávi, už  40 rokov 

otvára svoje brány. 

Prajem jej ešte veľa poslušných 

žiakov, čo chcú sa vzdelávať, 

no aj trpezlivých učiteľov, 

ktorí budú túto náročnú prácu vykonávať. 

                              Nela Juročková, IV.A 

 

ŠKOLA 

 

Murár, čašník, prezident 

kedysi takto spolu,  

nezarobili by ani cent,  

keby nemali základnú školu. 

 

Dnes písali nám noviny 

samé chválne verše. 

Naša škola má dnes narodeniny, 

všetci tomu verte! 

 

40 rokov skvelí učitelia 

každý školský deň 

nám školákom tu velia,  

aby splnili náš sen. 

Jozef Adamčo, IV.A 

 

 

 

 

Naša škola najlepšia je,  

radi do nej chodievame. 

 

Aj keď občas pohundreme, 

veľa sa tam naučíme. 

 

A tá naša 4.A,  

bonus pani Ondečkovú má. 

Filip Fedič, IV.A 

 

 

NAŠA ŠKOLA 

 

Naša škola, ako zdá sa 

Pod papierňou nachádza sa. 

Učím sa tu všetko nové,  

je najlepšia v Bardejove! 

Dni, mesiace, celé roky 

smerujú sem moje kroky. 

 

Teraz čujte správu sladkú,  

oslavuje štyridsiatku! 

Oslava to bude veľká,  

vraví pani učiteľka. 

Všetko dobré školička,  

ty si moja jednička! 

 

Želám nielen v tejto básni 

veľa ďalších rokov krásnych. 

Všetkým žiakom, učiteľom,  

nech je múdrosť naším cieľom! 

Sofia Lešičková, IV.A 

 

MOJA ŠKOLA 

 

Moja škola to je veľký dom,  

kde sa deti učia radi v ňom. 

Máme rôzne predmety 

a používame aj tablety. 

 

Na tabuľu každý rád kriedou príklad píše,  

kto nestihne, za domácu úlohu si dopíše. 

Aj škola má svoj sviatok veľký,  

sláviť budú malí aj veľkí. 

Michaela Briľaková, IV.A 
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MOJA ŠKOLA 

 

Naša škola Pod papierňou 

chodievame do nej radi,  

učíme sa s plnou triedou 

ako múdro dospieť mladí. 

 

Škola má už 40 rôčkov 

preleteli čo by vietor vzal, 

dnes tu s pani učiteľkou,  

spomíname čo nám život dal. 

Branislav Lazor, IV.A 

 

 

40. VÝROČIE ŠKOLY 

 

Je tu jedna škola,  

Pod papierňou 16A sa volá. 

40 rokov je tu s nami,  

učí deti a občas otcov, mamy. 

 

V škole je aj občas sranda, 

sme my tam veľká banda. 

Čítame, píšeme a kreslíme,  

na telesnej výchove cvičíme. 

 

Máme aj krúžkov veľa, 

aby si tam našla svoje Katka,  

Milka aj Nela. 

Aj družinu tam máme 

vždy sa nové hry hráme. 

Dimitrij Gmitter, IV.A 

 

 

NAŠA KRÁSNA ŠKOLA 

 

Naša škola veľká je,  

učenie v nej neminie. 

 

Každá trieda veliká,  

keď učiteľka vyvolá,  

nastane panika. 

 

Škola oslavuje 40 rokov,  

urobila som v nej veľa krokov. 

Nela Holodová, IV.A 

 

 

 

 

NAŠA ŠKOLA 

 

Naša škola na Družbe je vždy plná  

detí. Uprostred sídliska naša škola svieti. 

Tu učíme sa čítať, písať, počítať, 

a mnoho ďalších krokov.  

Naša škola je tu už 40 rokov. 

 

Keď raz budem veľký, 

spomeniem si, čo ma naučili učiteľky. 

 

A čo už viem, 

poviem im, ďakujem. 

 

A tiež na kamarátov a príhody, 

naša škola je plná pohody. 

Jozef Chovanec, IV.A 

 

V NAŠEJ ŠKOLE STRAŠÍ 

 
V našej škole 
strašiak býva,  
veci deťom poukrýva. 
Pero, papier, nožnice,  
straší nám tu deťúrence. 
 
Peťko sa ho nebojí,  
celú triedu vyzbrojí.  
Keď ho tvár v tvár uvidí,  
v duši starosť pochytí. 
 
Zrazu si je neistý,  
či jeho odchod zaistí.  
Keď ho strašiak uvidí, 
veľmi tomu neverí,  
že ho Peťko zastaví. 
 
Peťko len tak neuhne, 
dohodu s ním uzavrie. 
Teraz strašiak stráži školu,  
už 40 rokov bez problému. 

Alexandra Demjanovič, VI.A 

Miriam Németová, VI.A 
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Naša škola 

 

Čo je škola?  

Taký dom. 

Kopa deciek býva v ňom.  

Každé ráno pred vyučkom 

vchádza ktosi s mamkou, s ockom. 

To sú naši prváci,  

už sú veľkí školáci. 

„Mama, tato! Bozk na líca! 

Už nás čaká učebnica.“ 

Šlabikár aj prvouka,  

už je plná aktovka. 

A čo zajtra? Hrať sa chceme! 

Ale čoby! Odteraz len študujeme. 

Školský rok nám rýchlo zbehne, 

sem-tam si aj oddýchneme. 

„Učitelia sú parťáci,“ hovoria nám 

deviataci. 

Učia nás, čo vedieť treba, 

„Nie“ nám nikdy nepovedia. 

Množstvo hodín odučili,  

do života vypravili 

mamky, ockov, detičky,  

niektorí aj babičky. 

Naša škola tá je veľká. 

Možno budem učiteľka. 

Tereza Gmitterová, IV.A 
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   V našej škole sa za 40 rokov jej existencie vystriedalo mnoho žiakov 

a tiež aj učiteľov. Niektorí tu zotrvali krátko, iní tu boli takmer od jej 

začiatku. My sme sa rozhodli osloviť niektorých našich učiteľov 

s otázkami ako tu začínali, na čo radi spomínajú a čo by zapriali našej 

škole do ďalších rokov. Ako to dopadlo si môžete prečítať na 

nasledujúcich riadkoch. 

 

„Do tejto školy som po prvýkrát vstúpila 25.augusta 1985 po skončení Pedagogickej fakulty v 

Prešove. Prežila som tu 38 rokov. Začiatky boli ťažké, ale mala som tu vždy úžasných kolegov, 

ktorí mi pomáhali. Pekný zážitok? Zažila som tu pekné chvíle, na ktoré budem rada spomínať, 

ale aj smutné a krušné, na ktoré chcem čo najskôr zabudnúť. To je život. A čo prajem škole do 

budúcich rokov? Veľa dobrých žiakov, súdržný kolektív pedagógov, spokojných rodičov, nech 

sa jej naďalej darí.“ 

Mgr. Milena Delejová, výchovná poradkyňa 

 

 

 

„Od prvej chvíle, keď som  pred 27 rokmi prišla pracovať do tejto školy, cítila som, že som na 

správnom mieste. Páčila sa mi škola, prostredie, bola som veľmi priateľsky uvítaná či už 

kolegami a takisto aj vtedajším vedením. Zvykla som si tu veľmi skoro, práca ma bavila, tešila 

som sa z každej novej výzvy, ktorá stála predo mnou. Potešili ma slová jednej kolegyne, ktorá mi 

otvorene povedala, že som do tejto školy dokonale zapadla, ako keby som tu bola už niekoľko 

rokov, nie niekoľko týždňov. Roky naplnené prácou s deťmi plynuli neuveriteľne rýchlo a v 

súčasnosti sú mojimi žiakmi deti mojich bývalých žiakov. Toto povolanie, byť učiteľom, je ťažká 

práca, ale pre mňa bola celoživotným poslaním a som rada, že som svoje najkrajšie učiteľské 

roky mohla prežiť práve tu, na našej škole.“ 

Mgr. Iveta Gočová – Benková, učiteľka SJL a VYV 

 

„Na tejto škole učím od roku 1997. Už ako praktikantka som sa zoznámila s kolektívom a zažila 

pekné chvíle počas zemiakových brigád, ktoré pre dnešných žiakov sú iba pojmom. Počas 

učiteľskej praxe som sa stretla  s radostnými ale aj so smutnými chvíľami. Veľmi milo má potešia 

naši bývali žiaci, ktorí majú pred maturitou alebo po vysokej škole a prídu sa porozprávať o 

svojich skúsenostiach a zážitkoch.  Do budúcnosti prajem škole, aby mala čo najviac úspešných 

a aktívnych žiakov, ktorí budú  svojou usilovnosťou  vytvárať jej dobré 

meno.“ 

 

Mgr. Nataša Simková, učiteľka DEJ, ETV a RUJ 
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     Niekedy sa ťažko hľadajú slová ako vyjadriť priania bez toho, aby sme sa neopakovali. A tak sa 

naši učitelia a žiaci, ktorí sa tu učia nielen anglický, ale aj ruský a nemecký jazyk, rozhodli poslať 

blahoželania k nášmu výročiu práve v cudzom jazyku. Budete im rozumieť? Ak nie, preklad si 

môžete prečítať na predposlednej strane ☺.

Поздравление школе 

От всей души поздравляем основную школу с 40-ой годовщиной её 

основания. Желаем ей много творческих и ответственных педагогов, 

умных и трудолюбивых учеников, удовольственных и доверяющих 

родителей. Тоже ей желаем, чтобы ученики любили ходить в школу, и чтобы там были для 

них отличные условия для обучения.  

         Пусть школа имеет как можно больше успехов, хорошие дружеские отношения между 

учениками и учителями. А всем ученикам желаем достигать самых лучших возможных 

результатов, которые им помогут в дальнейшем образовании. 

 

„Wie viele Sprachen du sprichst, sooft mal bist du Mensch...“ – Johann Wolfgang 

Goethe  

Die Schüler unserer Schule haben die Möglichkeit neben der englischen Sprache 

auch die deutsche Sprache auszuwählen. Im Deutschunterricht lernen die Schüler 

neue Wörter, Grammatik, lesen die Texte, hören und sprechen deutsche Sprache, 

schreiben die Aufgaben. 

Deutsch macht Spaβ! Wir wünschen unserer Schule viele gute und fleiβige Schüler und die 

Lehrer, die an ihre Schüler stolz sind. 

 

Congratulation on your anniversary 

We congratulate and wish you the best of luck for your 40th anniversary. This 

school has been our second home since we were in the first grade. The older this 

school gets, the younger the teachers look. 40 years - it isn’t a joke, in a blink of an eye the time 

goes by and that’s why we need to treasure every moment, happy or sad. 

Our 40 years old school welcomes us every morning and watches us running to our classrooms 

with smiles on our faces and excitement to learn. We students thank you for everything you are 

doing for us. 
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Zabavte sa a precvičte si Vaše hlavičky pri nasledujúcich úlohách. 

 

1. Sudoku 

           

 

    

 

                                                                                                               

 

                                                                                                

  

 

 

 

 

 

2. Osemsmerovka 

 

UČITEĽKA 

HUDOBNÁ 

UČEBNICA 

GEOGRAFIA 

DEJEPIS 

POČÍTAČE 

TELOCVIČŇA 

JEDÁLEŇ 

ZBOROVŇA 

MATEMATIKA 

TESTOVANIE 

 

ZÁBAVA 

VÝTVARNÁ 

SLOVENČINA 

ANGLIČTINA 

RUŠTINA 

NEMČINA 

FYZIKA 

CHÉMIA 

BIOLÓGIA 

NÁBOŽENSTVO 

ETIKA

 

9 4 6 3 7 1 5   

 7 2 9 5  4 6 1 

8  5  6  3 9 7 

    1 5    

     2 8 1 4 

1  8 4   9  6 

4   7  6  8  

 6 9       

7 8  5    3 2 
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Prianie v RUJ 

 

Pozdrav škole 

Z celého srdca blahoželáme základnej škole k 40-ému výročiu jej založenia. Prajeme jej veľa 

tvorivých a zodpovedných pedagógov, múdrych a pracovitých žiakov, spokojných a dôverujúcich 

rodičov. Taktiež je prajeme, aby žiaci radi chodili do školy a aby v nej mali výborné podmienky na 

výučbu.                                                                       

Nech má škola čo najviac úspechov, dobré priateľské vzťahy medzi žiakmi a učiteľmi. A 

všetkým žiakom prajeme dosahovať čo najlepšie výsledky, ktoré im pomôžu v ďalšom vzdelávaní.  

 

V. Deďová a J. Lenártová, učiteľky ruského jazyka a žiaci 

 

Prianie v NEJ 
 

„Koľko rečí vieš, toľkokrát si človekom“ – J.W. Goethe 

  

Žiaci našej školy majú možnosť vybrať si okrem anglického jazyka aj nemecký jazyk. Na 

hodinách nemeckého jazyka sa žiaci učia nové slová, gramatiku, čítajú texty, počúvajú nemeckú 

reč a hovoria nemecky, píšu úlohy...  

Nemčina nás baví! Našej škole prajeme veľa dobrých a usilovných žiakov a učiteľov, ktorí 

budú na svojich žiakov pyšní. 

                                                                                       Ľ. Prokopčáková, učiteľka nemeckého 

jazyka a žiaci   

 

Prianie v ANJ 
                               

Blahoželanie k Vášmu výročiu 

 

Blahoželáme Vám k 40-temu výročiu a prajeme Vám veľa šťastia. Táto škola bola naším 

druhým domovom odkedy sme nastúpili do prvého ročníka. Čím staršia je škola, tým mladšie 

vyzerajú učitelia. Štyridsať rokov – to nie je vtip, čas letí ako mihnutím oka a preto si potrebujeme 

strážiť každý moment, veselý či smutný. 

Naša štyridsaťročná škola nás víta každé ráno a sleduje ako utekáme do našich tried s 

úsmevom na tvárach a s nadšením sa učiť. My študenti Vám ďakujeme za všetko čo pre nás robíte. 

S. Syrovátková, VII.A  a žiaci anglického jazyka 
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